
ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ
Ανδρέας Πουλάς

Βουλευτής Ν. Αργολίδας

ΕΠΙΚΑΙΡΗ ΕΡΩΤΗΣΗ
Αθήνα, 20 Σεπτεμβρίου 2021

Προς τον Υπουργό Υγείας  κ. Α. Πλεύρη

Θέμα: «Άμεση ανάγκη λειτουργίας της παιδιατρικής κλινικής στο Νομό Αργολίδας»

Mε την έναρξη της νέας σχολικής χρονιάς και εν μέσω έξαρσης της πανδημίας 
ακούμε καθημερινά τους επιστήμονες να κρούουν τον κώδωνα του κινδύνου για την 
αύξηση της μετάδοσης του COVID-19 μεταξύ των παιδιών.

Η επαναλειτουργία της εκπαίδευσης και το ενδεχόμενο αυξημένων ποσοστών 
νόσησης των παιδιών ανησυχεί ιδιαιτέρως τους παιδιάτρους στη χώρα μας, καθώς 
σύμφωνα με στοιχεία που έχουν δοθεί στη δημοσιότητα, πλέον ο 1 στους 4 που νοσεί είναι 
παιδί. Γίνεται λοιπόν αντιληπτή η άμεση ανάγκη προετοιμασίας των παιδιατρικών 
νοσοκομείων, τμημάτων και κλινικών της χώρας και η ενίσχυσή τους με το απαιτούμενο 
προσωπικό. 

Στην Αργολίδα αυτή τη στιγμή υπάρχει πολύ σοβαρό πρόβλημα στη λειτουργία του 
παιδιατρικού τμήματος της Νοσοκομειακή Μονάδας του Άργους, καθώς έχει μείνει μόνο 
ένας παιδίατρος Επιμελητής Β’, γεγονός που δυσχεραίνει πολύ τη λειτουργία αλλά και το 
πρόγραμμα των εφημεριών του παιδιατρικού τμήματος. Επιπλέον, δεν έχει ακόμη 
λειτουργήσει η παιδιατρική κλινική της Νοσοκομειακής Μονάδας του Άργους η οποία είναι 
εδώ και καιρό έτοιμη και μάλιστα έχει εγκαινιαστεί ουκ ολίγες φορές. 

Πρόσφατα το Υπουργείο Υγείας εξέδωσε προκήρυξη για την πρόσληψη 534 
ειδικευμένων γιατρών του κλάδου ΕΣΥ στην οποία προβλέπεται η πρόσληψη ενός 
παιδιάτρου Επιμελητή Β’ για την Νοσοκομειακή Μονάδα του Άργους, ενός παιδιάτρου 
Επιμελητή Β’  για τη Νοσοκομειακή Μονάδα Ναυπλίου και ενός παιδιάτρου Επιμελητή Β’ 
για το Κέντρο Υγείας Κρανιδίου, γεγονός που είναι θετικό αλλά δεν επαρκεί για την κάλυψη 
των παιδιατρικών αναγκών του Ν. Αργολίδας αλλά ούτε και για την έναρξη λειτουργίας της 
Παιδιατρικής Κλινικής. 

Δεδομένου ότι τα μέτρα που έχει λάβει η κυβέρνηση για τη λειτουργία των 
σχολείων εν μέσω της πανδημίας δεν γνωρίζουμε εάν θα αποδώσουν τα αναμενόμενα 
αποτελέσματα, ώστε να αποτρέψουν μία ενδεχόμενη αύξηση της μετάδοσης του 
κορονοϊού μεταξύ των παιδιών και 

 Δεδομένου ότι η έλλειψη επαρκών παιδιατρικών δομών προκαλεί ταλαιπωρία και 
ανασφάλεια στους πολίτες του Νομού Αργολίδας αλλά και ολόκληρης της χώρας και 
υποβαθμίζει την ποιότητα των παρεχόμενων  υγειονομικών υπηρεσιών. 

Ερωτάται ο κύριος Υπουργός: 

1. Πότε θα λειτουργήσει η Παιδιατρική Κλινική της Νοσοκομειακής Μονάδας Άργους 
δεδομένου ότι είναι έτοιμη και πώς σκοπεύετε να τη στελεχώσετε ώστε να 
ξεκινήσει να λειτουργεί;

2. Ποιο είναι το σχέδιο της κυβέρνησης για την ετοιμότητα των παιδιατρικών δομών 
της χώρας προκειμένου να αντιμετωπίσει ενδεχόμενη αύξηση νοσηλειών των 
παιδιών λόγω COVID-19;
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